

## APOCRYPHA

### Bel dan Naga KING JAMES BIBLE 1611

[www.Scriptural-Truth.com](http://www.Scriptural-Truth.com)

#### Bel dan naga

**Buku Bel dan naga** [dalam Daniel]

Sejarah pemusnahan Bel dan naga,

Terputus dari akhir Daniel.

{1:1} dan Astyages Raja telah berkumpul untuk bapa beliau, dan Cyrus Parsi menerima kerajaan-Nya.

{1:2} dan Daniel conversed dengan Raja, dan adalah berbangga di atas semua kawan-kawannya.

{1:3} kini Babylons yang mempunyai sebuah berhala, dipanggil Bel, dan tiada

telah menghabiskan kepadanya setiap hari dua belas besar langkah-langkah

tepung halus, dan empat puluh kambing biri-biri, dan enam kapal wain.

{1:4} dan raja disembah itu dan pergi harian untuk memuja

la: tetapi Daniel menyembah Tuhan sendiri. Dan Raja berkata kepada-Nya, mengapa yang tidak engkau menyembah Bel?

{1:5} yang menjawab dan berkata, kerana saya tidak boleh menyembah

berhala-berhala yang dibuat dengan tangan, tetapi Allah yang telah menciptakan yang hidup

langit dan bumi, dan telah kedaulatan ke atas semua daging.

{1:6} maka berkata Raja kepada-Nya, Thinkest engkau tidak yang

Bel adalah makhluk hidup Tuhan? seest engkau tidak berapa banyak dia eateth dan

drinketh setiap hari?

{1:7} kemudian Daniel tersenyum dalam, dan berkata, Wahai Raja, tidak

tertipu: kerana ini adalah tanah liat dalam, dan tembaga tanpa, dan

tidak pernah pula makan atau minum apa-apa benda.

{1:8} jadi Raja wroth dan dipanggil untuk beliau Imam,

dan berkata kepada mereka, jika kamu beritahu saya bukan siapa inilah yang

devoureth-expences, kamu akan mati.

{1:9} tetapi jika kamu boleh mengesahkan saya Bel yang devoureth mereka,

kemudian Daniel akan mati: kerana beliau telah bercakap kata-kata kufur terhadap

Bel. Dan Daniel berkata kepada Raja, biarlah ia akan di Senaraikan mengikut

perkataan Mu.

{1:10} sekarang Imam Bel telah threescore dan sepuluh, bersebelahan dengan isteri dan anak-anak mereka. Dan Raja pergi dengan

Daniel ke kuil Bel.

{1:11} Imam jadi Bel's berkata, Lo, kami keluar: tetapi engkau, Wahai

Raja, ditetapkan pada daging, dan membuatnya siap arak dan ditutup dengan

pintu segera dan mengelak dengan signet Mu sendiri;

{1:12} dan morrow Bilakah engkau comest dalam, jika engkau findest tidak bahawa Bel telah dimakan up semua, kita akan mengalami kematian:

atau kalau Daniel, yang speaketh palsu terhadap kami.

{1:13} dan mereka sedikit dianggap: bagi di bawah Meja mereka

telah membuat pintu masuk mesyuarat di-Raja, di mana mereka dimasukkan ke dalam

terus-menerus, dan digunakan perkara-perkara tersebut.

{1:14} supaya apabila mereka pergi ke hadapan, Raja mengeset daging

sebelum Bel. Sekarang Daniel telah diperintahkan hambanya untuk

membawa abu mayat, dan orang-orang yang mereka strewed seluruh semua di

Kuil di hadapan Raja semata-mata: kemudian pergi mereka keluar,

dan menutup pintu, dan dimeteraikan dengan signet Raja, dan Jadi berlepas.

{1:15} kini pada waktu malam datang Imam dengan isteri-isteri mereka

dan anak-anak, kerana mereka wont untuk melakukan, dan tidak makan dan

drinck up semua.

{1:16} dalam betime pagi yang timbul Raja, dan Daniel bersamanya.

{1:17} dan Raja berkata, Daniel, meterai keseluruhan?

Dan dia berkata, Ya, Wahai Raja, mereka akan turun.

{1:18} dan sebaik sahaja beliau telah membuka dour, Raja dilihat dalam Jadual, dan menangis dengan suara yang kuat, hebat seni

engkau, Wahai Bel, dan dengan engkau adalah sumpahmu tidak sekali.

{1:19} kemudian ketawa Daniel, dan diadakan Raja bahawa dia harus pergi, dan berkata, Lihatlah sekarang turapan, dan

Tandakan juga yang jejak langkah ini.

{1:20} dan Raja berkata, aku melihat jejak langkah lelaki,

wanita, dan kanak-kanak. Dan kemudian Raja marah,

{1:21} dan mengambil Imam dengan isteri-isteri dan anak-anak, mereka

yang shewed dia Privi di pintu, di mana mereka datang, dan dimakan perkara-perkara itu kerana atas Jadual.

{1:22} maka Raja membunuh mereka, dan disampaikan Bel berkuat kuasa Daniel's, yang memusnahkan dia dan kuil.

{1:23} dan di tempat yang sama ada seekor naga yang besar, yang mereka Babylon Puja.

{1:24} dan Raja berkata kepada Daniel, mengampunkan engkau juga berkata

yang ini adalah daripada tembaga? Lo, dia liveth, dia eateth dan drinketh;

engkau tidak canst mengatakan bahawa dia adalah Tuhan hidup: oleh itu

menyembah-Nya.

{1:25} kemudian kata Daniel kepada Raja, aku akan menyembah yang

Tuhan, Allah saya: Dialah Allah yang hidup.

{1:26} tetapi berikan saya cuti, Wahai Raja, dan hendaklah bunuhlah ini

naga tanpa pedang atau kakitangan. Raja berkata, saya berikan (wahai Muhammad)

cuti.

{1:27} kemudian Daniel mengambil Padang, dan lemak, dan rambut, dan tidak

seethe mereka ketulan bersama-sama, dan dibuat daripadanya: ini beliau dimasukkan ke dalam

di mulut naga, dan jadi naga pecah di sunder: dan

Daniel berkata, Lo, ini adalah Tuhan-Tuhan yang kamu sembah.

{1:28} Bilakah mereka Babylon mendengar itu, mereka mengambil hebat

kemarahan, dan conspired terhadap Raja, berkata, dalam

Raja menjadi seorang Yahudi, dan dia telah musnah Bel, beliau telah

dibunuh naga, dan meletakkan Imam mati.

{1:29} maka mereka datang kepada Baginda dan berkata, selamatkanlah kami

Daniel, atau lain kita akan memusnahkan engkau dan rumah Mu.

{1:30} sekarang Bilakah Baginda saw bahawa mereka menekan dia

sakit, sesuai, dia dihantar Daniel kepada mereka:

{1:31} yang campakkan dia ke dalam singa den: di mana beliau berusia enam tahun

hari.

{1:32} dan pada den yang terdapat tujuh singa, dan mereka dikurniakan kepada mereka bangkai oleh dua hari tiap-tiap, dan biri-biri dua:

yang kemudian telah tidak memberi kepada mereka, niat mereka mungkin

memakan Daniel.

{1:33} kini tiada pada Jewry Nabi dipanggil

Habbacuc, yang telah pottage, dan telah melanggar roti

dalam mangkuk, dan pergi ke padang, untuk membawa ia ke dalam

Reapers.

{1:34} tetapi malaikat Tuhan berkata kepada Habbacuc, pergi,

### **Bel dan halaman naga 646**

Majlis Makan malam yang engkau engkau membawa ke Babylon kepada Wan,

Siapa yang ada dalam singa den.

{1:35} dan Habbacuc berkata, Tuhan, saya tidak pernah melihat Babylon;

tidak aku tahu di mana den itu.

{1:36} maka malaikat Tuhan membawanya oleh Mahkota,  
dan terdedah kepadanya oleh rambut kepalanya, dan melalui  
yang

vehemency rohnya itu terbenam dia di Babylon den itu.

{1:37} dan Habbacuc menangis, mengatakan, Wahai Daniel,  
Daniel,

mengambil Majlis Makan malam yang Tuhan telah dihantar  
(wahai Muhammad).

{1:38} dan Daniel berkata, engkau engkau teringat saya, Wahai  
Tuhan: sama ada engkau engkau lenyapnya mereka bahawa  
mencari engkau dan cinta

(wahai Muhammad).

{1:39} jadi Daniel timbul, dan pula makan: dan malaikat  
daripada yang

Tuhan menetapkan Habbacuc di tempat sendiri lagi dengan  
serta-merta.

{1:40} atas hari ketujuh Raja pergi ke bewail

Daniel: dan apabila dia datang ke den itu, dia melihat, dan  
tiba-tiba, Daniel sedang duduk.

{1:41} kemudian menangis Raja dengan dengan suara yang  
lantang, berkata,

Seni hebat Tuhan daripada Daniel, dan terdapat tiada lain di sebelah

(wahai Muhammad).

{1:42} dan dia menarik dia keluar, dan membuang orang-orang yang telah di

punca kemusnahan Baginda ke den di: dan mereka dilahap dalam seketika sebelum mukanya.

## **APOCRYPHA**

### **BEL DAN NAGA KING JAMES BIBLE 1611**

[www.Scriptural-Truth.com](http://www.Scriptural-Truth.com)